

《单词百科:gynecologic是什么意思?gynecologic怎么发音?gynecologic的解释和用法》

英语单词gynecologic是什么意思?gynecologic怎么读?gynecologic怎么发音?简答网为您整理了gynecologic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



gynecologic怎么读

gynecologic的读音:[, gaɪnəˈkɒlədʒɪk]

gynecologic的意思

1、adj.妇产科医学的;

gynecologic的近义词

1、gynaecological adj.妇科学的妇科的;

gynecologic的双语例句

1、Endocrine disorders are common gynecologic diseases, including dysfunctional uterine bleeding, dysmenorrhea, amenorrhea, PCOS and so on.

妇科内分泌疾病是常见病, 包括功能失调性子宫出血、痛经、闭经及多囊卵巢综合征, 等等.

2、About half of the patients who have had abortions had gynecologic infections, Zhang said.

在做过人流手术的病人中, 有一半的人患上了妇科感染疾病.

3、Follicular cyst is one of the common non-neoplastic cysts closely related with gynecologic endocrine dysfunction.

卵泡囊肿是妇产科临床上常见的一种非赘生性囊肿, 与妇科内分泌功能紊乱密切相关.

4、Objective : To explore the feasibility of combined spinal and epidural anesthesia in gynecologic laparoscopic surgery.

目的: 探讨腰麻联合硬膜外麻醉应用于妇科腹腔镜手术的可行性.

5、Laparoscopy and hysteroscopy allow physicians to diagnose and correct many gynecologic disorders on an outpatient basis.

腹腔镜和宫腔镜使医生在门诊就能诊断和治疗很多妇科疾病.

6、The diagnosis of both by western medicine gynecologic examination were cervix Naboth cyst.

其西医妇科检查均诊断大小为子宫颈纳氏囊肿.

7、Objective To explore ultrasound diagnosis value in gynecologic acute abdomen.

目的探讨超声诊断在妇科急腹症的应用价值.

8、The Gynecologic Cancer Foundation led the effort for agreement on common symptoms.

妇科癌症基金会领导了这项关于共同症状的研究.

9、Application of TBS diagnosis in gynecologic screening is important.

在职工妇科学普查中,应用TBS诊断具有重要意义.

10、 Objective : To introduce the application of vascular interventional actinotherapy in gynecologic diseases.

目的介绍血管性介入放射治疗在妇产科的应用.

11、 Refreshing is an important way to improve the comprehensive quality of and gynecologic doctors at root-level hospitals.

进修是提高 基层 医师综合素质的重要途径,妇产科进修医师之培养有其特殊性.

12、 The Gynecologic Cancer Foundation led the effort for the agreement on common symptoms.

妇科癌症基金会主导了这项通用症状的研究成果.

13、 METHOD CT contrast enhancement scanning was performed on 286 cases with gynecologic disease.

方法观察盆腔CT扫描患者286例,全部病例使用欧苏作为造影剂,用量和检查方法完全相同.

14、 It is a common abdomen the gynecologic department without emergency treatment, it will be very dangerous.

它是妇科常见的争肿症之一.若不及时治疗可危及生命.

15、 Conclusion LAVH has notable superiority mild trauma , minimal injury and quick recovery in gynecologic surgery.

结论腹腔镜辅助阴式全宫切除术在妇科手术具有明显优势,创伤小,痛苦少,恢复快.

以上是简答网为您整理的gynecologic怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于gynecologic的用法、gynecologic的释义、gynecologic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gynecologic>